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Abstract (en)
[origin: WO8500623A1] For the secure adherence of the metallization of a preferably glass-like body, a catalytic germination layer, for the chemical
currentless separation of metal after a first thin layer of an indium-tin alloy, is produced by reducing a catalyst metal combination to the catalyst metal
directly through the indium-tin layer or after a salt formation and hydrolysis of the indium-tin layer. After the chemical currentless metallization it is
possible to proceed with the metallization by galvanization using the presently usual metals.

Abstract (de)
Zur haftfesten Metallisierung eines vorzugsweise glasartigen Körpers wird nach einer dünnen Beschichtung mit einer Indium-Zinn-Legierung eine
für die stromlos-chemische Metallabscheidung katalytische Keimschicht erzeugt, indem eine Katalysatormentallverbindung durch die Indium-Zinn-
Schicht direkt oder nach einer Salzbildung und Hydrolyse der Indium-Zinn-Schicht durch diese zum Katalysatormetall reduziert wird. Nach der
stromlos-chemischen Metallisierung kann mit derzeit üblichen Metallen galvanisch weiterverstärkt werden.
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